
 

 

 
Aan: Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Goirle 

 

Betreft: Schriftelijke vragen over de realisatiekosten fietsverbinding Riel - Gilze 

Datum: 27-09-2022 

 
 
Geacht college, 
 
De VVD-fractie verzoekt u schriftelijk antwoord te geven op de onderstaande vragen: 
 

1. Aanleiding 
 
De VVD is behoorlijk geschrokken van de exorbitante kostenstijgingen die betrekking hebben op de 
realisatie van de voorgenomen fietsverbinding tussen Riel en Gilze. 
 
Volgens uw raadsinformatiebrief van 9 augustus jl. zijn die kosten meer dan verdubbeld, nu begroot 
op € 1.465.500 en zullen waarschijnlijk met nog eens zo’n 10% stijgen wat neerkomt op een 
financiële last van ruim € 100.000 per jaar. 
 

2. Vragen   
 

1) Begin 2022 zijn aanpassingen op dit project gemaakt die hebben geleid tot een significante 
toename van kosten. 
a) Waren die kostenverhogingen bekend voordat die aanpassingen zijn doorgevoerd? 
b) Zijn die aanpassingen nog terug te draaien om zo de totale kosten weer enigszins terug te 

brengen op het oorspronkelijke bedrag van € 805.000? 
c) Wie heeft die kostenverhogingen en daarmee die aanpassingen goedgekeurd? 

 
2) Indien het antwoord op 1b nee is, zijn er dan alternatieven beschikbaar om toch een 

fietsverbinding aan te leggen maar tegen veel lagere kosten? 
 
 
In afwachting van uw reactie, 
Namens fractie VVD Goirle, 
 
Ad van Beurden 
Niels Verschuuren 
 


